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اقتصاد کیش-    رئیس بیمارستان کیش گفت: بیش از یک ماه است که بخش ایزوله 
تنفسی بیمارستان کیش بدون بیمارناشی از ابتلا به ویروس کروناست.

به گزارش  اقتصاد  کیش، دکتر مصطفی نادعلی نژاد گفت: آمار بستری های ناشی از 
ابتلا به کرونا به صفر رسیده، اما این به معنای پایان کرونا نیست.

وی افزود: در دو سال گذشته بیش از ۹ هزار نفر به ویروس کرونا مبتلا شدند و از 
این تعداد ۶۰ بیمار متاسفانه جان خود را درکیش ازدست دادند.

رئیس بیمارســتان کیش گفت: از ابتدای همه گیری ویروس کرونا در کیش برای 
ســومین باری اســت که در کیش آمار بستری های ناشی از ابتلا به ویروس کرونا 
صفرمی شــود آن هم با این تفاوت که نوبت سوم طولانی تر از دوره های قبل بوده 

است.
دکتر مصطفی نادعلی نژاد گفت: ویروس واگیردار بسیارضعیفی هم اکنون در جهان 
گزارش شده است که دارای علائم خفیف و ضعیف تری از کرونا شامل درد معده 
و شکم، تهوع، اسهال، بی اشتهایی و سردرد است و به نظرمی رسد درگیری و شیوع 

بالایی نداشته باشد.
رئیس بیمارستان کیش تاکید کرد: تا اعلام رسمی پایان همه گیری ویروس کرونا و 
جشن بدون ماسک، باید اصول بهداشتی همچون ماسک زدن، رعایت فاصله مناسب 

و شستشوی مداوم دست ها را در اولویت قراردهیم.
وی واکسیناسیون کرون را اقدامی موثر درپیشگیری از شیوع ویروس کرونا برشمرد 
و گفت: بیماران قلبی، دیابتی و افرادی کورتن مصرف می کنند، بیشترازسایر افراد 
در معرض ابتلا به ویروس کرونا هستند و باید نوبت سوم و چهارم واکسن کرونا 

خود را تکمیل کنند.
دکتر نادعلی نژاد گفت: کودکان بالای ۵ سال که در محیط های شلوغی، چون مدارس 

رفت وآمد می کنند باید واکسن بزنند و بقیه مردم نیز واکسن خود را تکمیل کنند.

کرونا هنوز پایان نیافته است

   اقتصاد کیش-   مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش گفت: در صورت 
تصویب پیشنهاد اصلاح قانون مالیات های مستقیم بخش عمده ای از مزیت های 

معافیت های مالیاتی مناطق آزاد تحت الشعاع قرار خواهد گرفت.
به گزارش اقتصاد کیش، رحمان سادات نجفی در گفتگوی خبری سیمای کیش 
گفت: فعالان اقتصادی براساس ماده ۱۳ قانون چگونگی اداره مناطق آزاد تجاری - 
صنعتی جمهوری اسلامی ایران به مدت ۲۰ سال از پرداخت مالیات بر عملکرد و 

دارایی در داخل حریم مناطق آزاد معاف هستند.
وی افزود: سازمان امور مالیاتی کشور براساس بخشنامه ای که در اردیبهشت سال 
گذشــته ابلاغ کرده بود فرمول محاســباتی را تعریف کرده بود که چقدر از کالا و 
خدمات مشــمول معافیت مالیاتی می شــوند و چون این فرمول دارای اشکال و 
مغایرت هایی با ماده ۱۳ قانون چگونگی اداره مناطق آزاد تجاری - صنعتی جمهوری 

اسلامی ایران ایجاده کرده بود از سوی دیوان عدالت اداری ابطال شده است.
رحمان سادات نجفی افزود: در برخی از مواقع تولیدکنندگان ما مزیتی نیز براساس 

آن بخشنامه داشتند که در حال حاضر آن مزیت نیز از بین رفته است.
مدیرعامــل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش، افزود: در حال حاضر بحث اصلاح 
قانون مالیات های مستقیم از سوی وزارت اقتصاد به دولت پیشنهاد شده است و در 
صورت تهیه لایحه از ســوی دولت و تصویب در مجلس شورای اسلامی بخش 
عمده ای از سوی معافیت های مالیاتی مناطق آزاد تحت الشعاع قرار خواهد گرفت.

رحمان ســادات نجفی افزود: براساس آنچه پیشنهاد شده است ۲۰ سال معافیت 
مالیاتی به ۵ سال کاهش پیدا کرده است و بعد از ۵ سال معافیت مالیاتی براساس نوع 

فعالیت اقتصادی تقسیم بندی شده است.
وی با اشاره به فلسفه تاسیس مناطق آزاد در مناطق محروم و مرزی کشور گفت: 
مشوق های تعیین شده در این مناطق از جمله معافیت مالیاتی عامل جذب سرمایه 
گذاران اســت و با حذف این مشوق ها انگیزه ای برای جذب سرمایه گذاران باقی 

نخواهد ماند.
رحمان سادات نجفی تصریح کرد: این پیشنهاد هنوز در هیئت دولت به لایحه تبدیل 

نشده است و به زودی اتفاق نخواهد افتاد.
مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش، گفت: متاسفانه در سال های گذشته 
خبر هــای ناگواري از جمله مالیات بر ارزش افزوده و مالیات بر حقوق کارمندان 

شاغل در مناطق آزاد شنیده شده است.

حذف مشوق ها  موجب بی انگیزه 
شدن  سرمایه گذاران  خواهد شد 

مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش : رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی:رئیس بیمارستان کیش :

کمیسیون اقتصادی مجلس از پیشنهاد دولت کمیسیون اقتصادی مجلس از پیشنهاد دولت 
برای توسعه مناطق آزاد استقبال می کندبرای توسعه مناطق آزاد استقبال می کند

محمدرضا پورابراهیمی در جلسه شورای برنامه ریزی 
توسعه و عمران آستارا درباره مالیات واحدهای تولیدی 
نیز توضیح داد و افزود: در خصوص موضوعات مالیاتی، 
رویکرد کمیسیون اقتصادی مجلس کاهش مالیات هر 
واحدی اســت که ایجاد اشــتغال کند ، همانطور که در 
بودجه سال جاری نیز میزان مالیات واحدهای تولیدی 

پنج درصد کاهش یافت.
او ادامه داد: براساس تصمیم کمیسیون اقتصادی مجلس 
باید مالیات بر مجموع درآمد افراد را به عنوان جایگزین 
مالیات بر تولید ببینیم که به عدالت مالیاتی نزدیک تر و 

محساباتی دقیق تر خواهد بود.
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس همچنین در خصوص 
توسعه و ارتقا مناطق آزاد گفت: بزرگترین ظرفیت ما در 
اینگونه مناطق، صادرات است؛ پس توسعه آن ضرورت 
دارد و با هرگونه پیشنهاد دولت برای ارتقا و تکمیل این 

ظرفیت استقبال می کنیم.
به گفته وی، اگر مالیات واحدهای صنفی گیلان عددی 
غیرمتعارف باشد نسبت به اصلاح آن اقدام خواهیم کرد 
و برای واحدهای صنعتی نیز کاهش خواهیم داد و این در 
اصل، حمایت از تولید است و هر مجموعه اقتصادی که 
بتواند ظرفیت سازی کند، برای تامین سرمایه آن تلاش 

خواهیم کرد.
رییس کمیســیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی در 
ادامه به وضعیت اقتصادی کشــور اشــاره کرد و گفت: 
مسیر اقتصادی کشور، آینده ای روشن دارد اما در اجرای 
طرح هــای اصلاح اقتصادی باید مراقبت کنیم و با نگاه 

علمی کارها را به پیش ببریم.
پورابراهیمی اظهار داشت: دشمن با استفاده از اشتباهات 
ما می خواهد با نظام مواجهه کند، به همین دلیل ما دیگر 
حق اشــتباه نداریم و باید نگاه علمی و کارشناســی به 

اقدامات خود داشته باشیم.
وی افزود: در شرایط جنگ نابرابر با دشمن هستیم و اگر 
کشورهای پیشرفته، چنین فشارهایی را تحمل می کردند 
قطعا شاخص ها و پیشرفت های لازم را نداشتند؛ جنگ 
اقتصادی یک واقعیت اســت و بعضی از اقدامات قابل 

رصد نیست اما پیامدهایش قابل رصد است.
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: 
آیه یاس خواندن برخی ها مورد قبول ما نیست و امروز 
با وجود تحریم ها می توانیم توانایی های خود را به رخ 
جهان بکشــیم. روزی در این کشور توانی برای توسعه 
علمی وجود نداشــت اما امروز در عرصه های مختلف 
حرف های مهمی برای گفتن داریم و جمهوری اسلامی 
ایران به بزرگترین قدرت بازدارندگی در دنیا تبدیل شده 

است و این را آمریکایی و اسرائیلی ها معترف هستند.
ابراهیمــی ادامه داد: امروز دولتــی مکتبی و انقلابی با 
مجلســی که با وجود خصومت برخی عوامل داخلی 
و هجمه عظیم خارجی، در کنار همدیگر ایســتاده اند و 
رسالت بزرگی برای توسعه دارند و در اصل، ما از بخش 
عمده گردنه ای کــه آمریکایی ها فراهم کرده اند عبور 
کرده ایم و خود دشــمن به این باور رســیده که ایران از 

تحریم گذشته است.

   اقتصاد کیش -   رییس کمیسیون اقتصادی 
مجلس اعلام کرد: طرح مالیات بر عایدی سرمایه 
کــه در آن مالیات بر ســوداگری و فعالیتهای 
گروه های خاص و پرُدرآمد تعریف شده است، 
که طی هفته آینده برای دور دوم بررســی ها به 

صحن علنی مجلس ارجاع خواهد شد.

   اقتصاد کیش-   مدیر برگزاری نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و دریانوردی 
کیش گفت: حدود ۱۰۰ شــرکت داخلی و بین المللــی در دوازدهمین دوره این 
نمایشــگاه ظرفیت ها، توانمندی ها و دستاوردهای فعالان و ارگان های دریایی و 

بندری کشور را عرضه می کنند.
بابک اکبری اظهار داشــت: در دوازدهمین نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و 
دریانوردی کیش شرکت های داخلی و بین المللی محصولات، قابلیت های فنی و 
نوآوری های خود را در عرصه دریا و دریانوردی جمهوری اسلامی ایران در معرض 

متخصصان، کارشناسان و فعالان عرصه بندری و دریایی قرار می دهند.
وی اضافه کرد: معرفی ظرفیت های بالقوه و بالفعل کشور در زمینه تولید، بازرگانی و 
خدمات مربوط به صنایع دریایی و دریانوردی و گردشگری دریایی و معرفی موانع 
توسعه حوزه دریایی کشور در این نمایشگاه مورد بحث و بررسی فعالان صنعت 

دریایی و کارشناسان قرار می گیرد.
اکبری افزود: هدف فعالان و دست اندرکاران دریایی کشور از برگزاری این نمایشگاه 
با حضورحدود ۱۰۰ شــرکت داخلی و بین المللی فراهم شدن زمینه های رشد و 
توســعه اقتصاد دریا محور، رونق کســب و کارهای صنعت دریایی در زمینه های 
کشــتیرانی، طراحی، کشتی سازی، بنادر، شــیلات، دریانوردی، محیط زیست، 

گردشگری، فراساحل و توسعه سواحل مکران در جنوب کشور است.
مدیر برگزاری نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و دریانوردی کیش یادآور شد: 
ایجاد فرصت مناسب برای تعامل بیشتر با نخبگان دریایی، ارتقا سطح علمی صنعتی 
حوزه دریایی و دریانوردی، ترویج فرهنگ دریا محور و جذب ســرمایه گذاران 
خارجی و داخلی و بومی ســازی صنعت دریایی کشور در زمینه های مختلف از 

دیگر اهداف برپایی این نمایشگاه است.
وی گفت: از دیگر اهداف برگزاری این نمایشگاه ترویج فرهنگ دریایی بین مردم، 
ایجاد ارتباط و ارتقا توسعه روابط علمی و تجاری در حوزه های مختلف دریایی 
و بندری در بین فعالان این عرصه و افزایش سهم بازار از خدمات بندری و دریایی 
منطقه ای و بین المللی، جذب سرمایه گذارهای مورد نیاز در بنادر و پسکرانه ها و 

بهره گیری مناسب از ظرفیت های موجود است.
اکبری اظهار داشــت: در دوازدهمین دوره این نمایشــگاه آخرین دســتاوردها 
ومحصــولات دریایی و بندری، وظرفیت های موجود و تلاش برای رســیدن به 
اســتانداردهای جهانی در صنعت دریایی کشور برای آشنایی دست اندرکاران و  

فعالان صنعت دریایی کشور معرفی خواهد شد.
وی اضافه کرد: سالانه  حدود ۵۰ هزار کشتی بزرگ اقیانوس پیما در خلیج فارس 
و دریای عمان تردد می کنند و جمهوری اسلامی ایران در شمال این آب های بین 
المللی، یکی از مناطق مستعد برای توسعه صنعت دریایی است و ارگان های دریایی 
کشور باید از این ظرفیت بزرگ برای کسب درآمدهای ارزی به خوبی استفاده کنند.
وی گفت: ارتقای جایگاه جهانی ایران در صنعت دریایی و دریانوردی، رونق کسب 
و کارهای دریایی و بندری، عرضه نوآوری ها در صنعت دریایی کشــور، افزایش 
درآمدهای ارزی و کاهش نرخ بیکاری از مهم ترین مزیت های توســعه صنعت 

دریایی کشور است.
دوازدهمین نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و دریانوردی با حضور مسوولان 
ارگان های دریایی، کارشناسان و متخصصان صنعت دریایی کشور روزهای ۲۳ تا ۲۶ 

خرداد سال جاری در مرکز نمایشگاه های بین المللی جزیره کیش برگزارمی شود.
دوازدهمین نمایشــگاه بین المللی صنایع دریایی و دریانوردی کیش با حمایت، 
سازمان بنادر ودریانوردی، سازمان منطقه آزاد کیش، شورای عالی دریایی کشور و 
انجمن مهندسی دریایی ایران و با حضور فعالان داخلی و بین المللی صنعت دریایی 

در فضایی به وسعت ۱۸ هزارمترمربع برگزار خواهد شد.
جمهوری اسلامی ایران با بیش از ۵۸۰۰ کیلومتر مرزهای آبی در شمال وجنوب یکی 
از کشورهای دریایی جهان محسوب می شود و افزایش سرمایه گذاری ها در صنعت 

دریایی کشور در توسعه و رشد اقتصاد دریا محور کشور نقش مهمی ایفا می کند.

حضور  ۱۰۰ شرکت در نمایشگاه بین المللی 
صنایع دریایی و دریانوردی کیش 

   اقتصاد کیش-   فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش گفت: ســه ســارق 
دریایی سابقه دار توسط نیروهای این  فرماندهی دستگیر شدند.

ســرهنگ علی اصغر جمالی اظهار داشت: با ارائه گزارش وقوع چندفقره سرقت 
از پنج لنج  متعلق به صیادان کیش موضوع به صورت ویژه دردستورکارکارآگاهان 

پلیس آگاهی قرار گرفت.
وی افزود: برابر اظهارت مال باختگان ارزش ماهی های سرقت شده و تجهیزات 
ناوبری دریایی صیادان بیش از ۲۵ میلیارد ریال اســت و در سال جاری با حمایت 
خوب دستگاه قضائی، دومین مرحله دستگیری سارقان دریایی با مشارکت صیادان، 

نیروهای دریابانی و پلیس آگاهی کیش را شاهد هستیم.
سرهنگ جمالی یادآور شد: سارقان با استفاده از سلاح سرد )قمه( با تهدید صیادان 
اقدام به سرقت می کردند که نیروهای این فرماندهی با حمایت جدی دستگاه قضائی 
نسبت به شناسایی و دستگیری سارقان اقدام که خوشبختانه رضایت مندی صیادان 
و بومیان منطقه را در برداشــته است. فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش 
افزود: افراد سودجو باید بدانند صیدگاه های کیش جای امنی برای متخلفان نیست و 
نیروهای این فرماندهی با گشت زنی مستمر و مشارکت خوب صیادان برای حفظ 

امنیت مطلوب و رزق حلال صیادان قانونمند تلاش می کنند.

سارقان  دریایی درجزیره کیش 
دستگیر شدند

   اقتصاد کیش-  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم از هماهنگی کامل مناطق آزاد 
قشم و کیش در راستای استفاده از ظرفیت های مشترک برای پذیرایی از گردشگران 

جام جهانی خبر داد. 
افشار فتح الهی در دومین کمیته اجرایی جام جهانی فوتبال قطر ۲۰۲۲ در جزیره قشم، 
گفت: همزمان با تشکیل کمیته در جزیره یک ستاد نیز در دبیرخانه شورایعالی مناطق 

آزاد تشکیل شده تا موضوعات جام جهانی را در سطح ملی پیگیری کند.
فتح الهی تصریح کرد: باید تمام تلاش خود را به کار بگیریم تا برند جزیره قشم به 
گردشگران به بهترین نحو معرفی و در یاد آنان حک شود. وی با تاکید بر نقش آفرینی 
جدی زنان جزیره در استفاده از فرصت  جام جهانی، ادامه داد: فرهنگ غنی و دیرینه 
بانوان قشم فرصت خوبی ست تا اصالت، پویایی و کاردانی زنان ایرانی به دنیا معرفی 
شود. مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم اظهار کرد: راه اندازی خیابانی در قشم با نام 
خیابان جام جهانی که در آن فضای متناسب فوتبالی و برگرفته از کشورهای حاضر 
در جام جهانی قطر ایجاد شود یکی از موضوعاتی است که در حال پیگیری است.

بنابر این گزارش، در دومین کمیته اجرایی جام جهانی فوتبال قطر ۲۰۲۲، روسا و 
مسئولین این کمیته ضمن ارائه گزارش از روند اجرایی وظایف محوله و بررسی 
چالش ها از طرف مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ماموریت یافتند هرچه سریعتر 

نسبت به برطرف کردن خلاهای موجود اقدام کنند.
ارتقای کیفیت خدمات فرودگاهی، حمل و نقل، هتلی و بهداشتی و درمانی در کنار 
تاکید بر آموزش نیروهای بومی در ایجاد ارتباط موثر با گردشگران بین المللی از 

جمله مسائلی بود که در این کمیته بررسی شد.
راه اندازی خطوط هوایی و دریایی بین قشم و کیش به منظور همپوشانی در پذیرایی 

گردشگران نیز از دیگر موضوعات بررسی شده بود.

از ظرفیت تماشاگران جام جهانی
 در قشم  استفاده خواهیم کرد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العادهآگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده
 شرکت همانند ساز بافت کیش )سهامی خاص( شرکت همانند ساز بافت کیش )سهامی خاص(

به شماره ثبت به شماره ثبت 5۰945۰94 و شناسه ملی و شناسه ملی۱۰86۱558265۱۰86۱558265
دعوت  محترم  سهامداران  قانونی  مقام  قائم  یا  و  وکیل  سهامداران،  کلیه  از  بدینوسیله 
می گردد تا در جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده این شرکت که در ساعت 17 روز 
چهارشنبه مورخ 1401/04/1 در محل دفتر تهران شرکت واقع در تهران، سعادت آباد، بلوار 
دریا، خیابان صرافهای جنوبی، کوچه نوزدهم شرقی، پلاک 8، طبقه اول برگزار می گردد، 

حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

-  اتخاذ تصمیم در ارتباط با توافق با دانش بافت البرز

رئیس هیأت مدیره شرکت همانند ساز بافت کیشرئیس هیأت مدیره شرکت همانند ساز بافت کیش

رئیس مجمع نمایندگان استان هرمزگان در مجلس:

اقدامات دادگستری هرمزگان در رفع مشکلات اقدامات دادگستری هرمزگان در رفع مشکلات 
مناطق مختلف قابل تقدیر استمناطق مختلف قابل تقدیر است

اقتصاد کیش-  رئیس مجمع نمایندگان استان هرمزگان 
در مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه حجت الاسلام 
محســنی اژه ای از بیشترین شــناخت و بیشترین سابقه 
حضور در دســتگاه قضایی برخوردار است، تأکید کرد: 
ارزیابی ها این است که وی در مسیر تحول دستگاه قضایی 

بسیار موفق عمل کرده است. 
حســین رئیســی در دیدار با مجتبی قهرمانی رئیس کل 
دادگســتری استان هرمزگان، اظهار کرد: حجت الاسلام 
محسنی اژه ای به عنوان رئیس قوه قضاییه جزو رؤسایی 

هستند که از بیشترین شناخت و بیشترین سابقه حضور در 
دستگاه قضایی به صورت توأمان برخوردار هستند و امروز 
ارزیابی ها این است که وی در مسیر تحول دستگاه قضایی 

بسیار موفق عمل کرده است.
وی از اقدامات مردمی و امیدآفرین دادگستری هرمزگان 
در رفع مشکلات دیرینه مناطق مختلف استان با اقدام به 
موقع قضایی نیز تقدیر کرد و افزود: هر زمان، موضوعی را 
با رئیس کل دادگستری استان هرمزگان مطرح کرده ایم، 
بیشترین کمک را از جانب دستگاه قضایی شاهد بوده ایم.

رئیســی تصریح کرد: بی تردید همدلــی میان قوا برای 
پیگیری مسائل و مشکلات مردم و اقدام به موقع هر کدام 
از آنان در این عرصه، بدون شک سبب رشد و تعالی میهن 
اسلامی مان خواهد شد و توسعه توام با عدالت و پیشرفت 

را به ارمغان می آورد.
رئیس مجمع نمایندگان اســتان هرمــزگان در مجلس 
شورای اسلامی همچنین، رصد مستمر مشکلات مردم 
در دستگاه قضایی، کاهش اطاله دادرسی، سرکشی مستمر 
به مسائل و مشکلات مردم و پیگیری ویژه حقوق عامه از 
سوی دادگستری هرمزگان را سبب امید آفرینی در سطح 
اســتان برشمرد و از تلاش مجموعه مسئولان و کارکنان 
دادگستری هرمزگان به ویژه رئیس کل استان تشکر کرد.

مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان نیز 
در جریــان این دیدار با بیان اینکه در دوره تحول و تعالی 
قوه قضاییه، دیدگاه رئیس دستگاه قضا مبتنی بر تعامل با 
قوا و همکاری و هم افزایی برای گره گشایی از کار مردم 
است، این دیدار را مقدمه ای برای هم اندیشی، همکاری، 
هماهنگی و هم افزایی هر چه بیشتر بین نمایندگان قوای 
مقننه و قضاییه در اســتان هرمزگان برشــمرد و تصریح 
کرد: همکاری و هماهنگی قوا، موضوعی اســت که در 
فرمایشات مقام معظم رهبری و رئیس قوه قضاییه همواره 
مورد تأکید قرار گرفته است و این هم اندیشی و همکاری 
می تواند در جهت رفع مشکلات و ایجاد گشایش در امور، 

بسیار نقش آفرین باشد.


